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Video-debat over hoogbouw in Haarlem. Het lijkt mij redelijk representatief voor veel 

hoogbouw-discussies over middelgrote steden. Zij het, dat de architecten in het panel 

domineren. De helft van het gesprek is voor iedereen te volgen. In de andere helft praten de 

architecten in hun typische professionele bubbel en zijn zij voor anderen nauwelijks te volgen. 

De tendens van het gesprek is nogal pro-hoogbouw. Mijn stelling (vertolkt aan het einde 

gesprek): in principe geen hoogbouw (ca. > 70 m.). Je moet wel met een heel sterk plan en 

verhaal komen om boven de toren van de Bavo-kerk uit te gaan. 

Geluid en beeld van deze reportage zijn matig, maar het is inhoudelijk toch wel de moeite 

waard.  

 

Impressie van deze expertmeeting: 

HOOGBOUW ZONDER EMOTIE - impressie van expertmeeting schets omgevingsv…  
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